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Notulen 11 maart 2025 
 

 Milieuvereniging Land van Cuijk             
         -al vanaf 1980 bezig voor een beter milieu- 

 

VERSLAG van de bestuursvergadering van MLvC d.d. 11 maart 2025 

 

Aanwezig: Christel, Geert, Jan en Sylvia (bestuursleden); Bart, Fons, Theo en Willy (leden). 

Afgemeld: Harrie (bestuurslid); Henk en Marcel (leden). 

Plaats: Gemeenschapshuis ‘De Jachthoorn’, St. Hubert. 

 

1. Opening 

Christel opent de vergadering om 20.35 uur. 

 

2. Vaststellen agenda 

Agendapunt 6 wordt veranderd in Jaarvergadering 2025. 

 

3. Opmerkingen over de notulen van 11 februari 2025 

a. Tekstueel   

Geen opmerkingen. 

 

b. Inhoudelijk 

 Pagina 2, punt 5.b.3: Gerard had geen tijd om naar de avond over NOVEX De Peel (waar 

alle overheden, als één overheid, samenwerken met de streek aan een duurzame toekomst 

voor de Peel) te gaan. 

 

c. Actiepuntenlijst 

 1524: het handhavingverzoek m.b.t. tot de vernielde houtwal heeft Sylvia nagenoeg af. 

 1574: Jacintha kan vrijwel niets meer voor ons betekenen, omdat het haar aan tijd 

ontbreekt. 

 1575: Jan stuurt de brieven die we in het verleden gestuurd hebben over de 

verkeersproblematiek naar de vertegenwoordigers van ons in de klankbordgroep verkeer 

Boxmeer. 

 

4. Financiën 

De kascontrolecommissie heeft het financieel jaarverslag goedgekeurd.    

 

5. Mededelingen 

a. Post 

Ontvangen post: 25016-25022 

Van de Raad van State hebben we een brief ontvangen waarin gevraagd werd om aan te geven 

in hoeverre de uitspraken van de Raad uit december 2024 over Rendac en de Amercentrale 

voor ons van belang zijn voor wat betreft de betoncentrale in Boxmeer. Sylvia gaat dat 

aangeven, en legt haar brief voor aan onze juridische adviseur. 

 

Verzonden post: 25005-25007 

 



Pagina 2 van 3 

 

Notulen 11 maart 2025 
 

b. Zwart/witboek 

 Met Ebben wordt persoonlijk contact onderhouden. De rechtszaken die we begonnen zijn 

lopen niet in het voordeel van Ebben. 

 Met de SP, Team Lokaal, de VVD en D’66 uit het Land van Cuijk hebben we gesproken 

over de Perspectiefnota Landbouw. Met andere partijen willen we óók spreken, maar niet alle 

zijn bereid tot een gesprek met ons. Over andere gemeentelijke visies willen we in de 

toekomst wederom overleggen. Het lijkt een goed idee om voortaan gemeenteraad- en 

commissievergaderingen bij te wonen, maar concrete afspraken hebben we hier nog niet over 

gemaakt. Met ingang van de volgende bestuursvergadering is ‘gemeentelijk politiek’ een vast 

agendapunt. 

 Een leerling uit 5 vwo op het Merletcollege in Cuijk doet onderzoek naar het bijdragen 

aan een schonere toekomst in de regio en wil daarvoor samenwerken met ons. Christel neemt 

contact met haar op. 

 

6. Jaarvergadering 2025 

Jan maakt het jaarverslag en stuurt het naar de andere bestuursleden ter 

aanvulling/verbetering. Geert past het beleidsplan aan en vraagt Wim K. of hij na de 

vergadering een presentatie van maximaal 15 minuten wil geven over waar hij mee bezig is. 

Jan vraagt Gerard hetzelfde. 

 

7. Veldtocht 21 maart 

Op 18 maart is er een voorbespreking door Chris, Geert en Willy over de tocht van Vortum 

naar de Vlagberg. Willy maakt kaartjes voor de tocht. 

 

8. Archief MLvC 

Sylvia en Jan hebben vele stukken waarvan ze zich afvragen of die allemaal wel bewaard 

moeten blijven. We spreken af een keer bij elkaar te komen om het archief door te spitten. 

 

9. Monovergisting 

We stoppen met procedures tegen monovergisting, en gaan overleggen met de ZLTO. Een 

zaak tegen monovergisting in Oploo loopt nog, omdat  de ondernemer in hoger beroep gaat. 

In eerste aanleg hebben wij deze zaak gewonnen, we gaan mee in het hoger beroep. 

 

10. Gemeenteraadsverkiezingen 2026 

We willen een matrix met stellingen, gebaseerd op de Omgevingsvisie, voorleggen aan de 

partijen die in de gemeenteraad zitten. Geert maakt een opzet, die door Fons wordt 

beoordeeld. Op 5 juni van dit jaar wordt de Omgevingsvisie door de gemeenteraad definitief 

vastgesteld, dus we willen de partijen vóór die tijd bevragen. 

 

11. Bladgroen 

Geert schrijft voortaan een woordje van de voorzitter. De kopij voor de nieuwe Bladgroen is 

(nagenoeg) binnen, begin april is naar verwachting het blad drukklaar.  

 

12. Rondvraag 

Sylvia: Harrie leert hoe de site bij te werken, en leert dit later weer aan Sylvia. 

Christel: kunnen monumentale bomen een tijdje zonder water? Hangt van de tijd van het jaar 

af. 

 

13. Volgende vergadering 

Deze is op 8 april, zelfde tijd en plaats. Maar eerst op vrijdag 28 maart de ledenvergadering. 
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14. Sluiting 

Christel sluit de vergadering om 22.25 uur. 
 

 

 

 

Agenda 

Za 15 maart 14.00 uur achterbanbijeenkomst Brabants Burgerplatform 

    De Horst, Venhorst 

Vr 21 maart 11.15 uur  veldtocht 

Za 22 maart 09.00 uur werkdag Heimolen Sint Hubert 

Vr 28 maart 19.30 uur ledenvergadering De Jachthoorn 

Di 8 april 20.00 uur  bestuursvergadering De Jachthoorn 

Di 6 mei 20.00 uur  bestuursvergadering De Jachthoorn  

Di 3 juni 20.00 uur  bestuursvergadering De Jachthoorn  

Di 1 juli 20.00 uur  bestuursvergadering De Jachthoorn 

Di 2 september 20.00 uur  bestuursvergadering De Jachthoorn 

Di 30 september 20.00 uur  bestuursvergadering De Jachthoorn 

Di 28 oktober 20.00 uur  bestuursvergadering De Jachthoorn 

Di 25 november 20.00 uur  bestuursvergadering De Jachthoorn 

Di 16 december 20.00 uur bestuursvergadering De Jachthoorn 
 

 

 

Jan Reijnen, secretaris  

 


